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STATENCOMMISSIE CULTUUR EN WELZIJN 
 
Verslag van de vergadering van de Statencommissie Cultuur en Welzijn, gehouden op 18 oktober 2006 
in het provinciehuis te Assen. 
 
 
Aanwezig: 
 
W.H. Kuiper (voorzitter) 
H. Beerda (PvdA) 
mevrouw W.F.C. Dirks (GroenLinks) 
mevrouw W.G. Goudriaan-Visser (PvdA) 
E. Hemsteede (PvdA) 
H.G. Idema (PvdA)  
mevrouw H. Kempe-Foekens (ChristenUnie) 
A. Lanting (ALD) 
mevrouw W.L.M. Mastwijk-Beekhuijzen (CDA) 
mevrouw N. Nieuwenhuizen (OPD) 
mevrouw J.M. Pannekoek-van Toor (VVD) 
G. Roeles (VVD) 
J.P. Sluiter (D66) 
mevrouw G.H. Smith-Bults (GroenLinks) 
P.J.J. Taffijn (D66) 
A. Wendt (ChristenUnie) 
H. Zomer (CDA) 
J. Zweens (PvdA) 
 
 
Voorts aanwezig: 
 
mevrouw A. Haarsma (PvdA, gedeputeerde) 
H. Weggemans (PvdA, gedeputeerde) 
mevrouw J. Stapert (griffier) 
 
 
Met kennisgeving afwezig: 
 
W.A.R. Boer (PvdA) 
G.A.W. Fonk (ALD) 
K. Jonker (CDA) 
C.H. Kloos (Drents Belang) 
J. Oving (CDA) 
J.G. van Pijkeren (Fractie de Jong) 
 
 
1. Opening 
 
De VOORZITTER opent de vergadering.  
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2. Mededelingen 
 
De VOORZITTER deelt mede dat van de heren Boer, Fonk, Jonker, Oving en Van Pijkeren bericht van 
verhindering is ontvangen. De heer Jonker en de heer Oving bedanken de commissie voor het getoonde 
medeleven. De heer Kloos is afwezig vanwege een langdurige ziekte en zal een bloemetje ontvangen 
van de commissie. 
 
3. Vaststelling van de agenda 
 
De agenda wordt conform het ontwerp vastgesteld. 
 
4. Verslag vergadering 13 september 2006 en de lijst van toezeggingen 
 
Het verslag en de lijst van toezeggingen worden conform het ontwerp vastgesteld. 
 
5. Ingekomen stukken 
 
De heer BEERDA wijst op de onder punt A.3. binnengekomen uitwerking van de motie M13. Gelet op de 
inhoud van de brief en de gesprekken van de PvdA-fractie tijdens het werkbezoek aan de gemeente 
Emmen wordt verzocht om deze brief voor de volgende commissievergadering te agenderen. 
 
Mevrouw NIEUWENHUIZEN spreekt een woord van waardering uit over de petitie van de Noordelijke 
provincies over het Nedersaksisch, aangeboden aan de vaste commissie voor Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties van de Tweede Kamer. 
 
De heer HEMSTEEDE vraagt bij punt A.4. wat realisering van het depot voor het Drents Museum in-
houdt voor de financiële bijdrage aan het archeologisch depot. 
 
De heer WEGGEMANS antwoordt dat alle archeologische eigendommen van het Drents Museum reeds 
in het depot in Nuis liggen Het nieuw te bouwen depot heeft weinig van doen met het ontlasten van dat 
depot. Het depot in Nuis wordt overigens behoorlijk bediend door het Verdrag van Valletta. 
 
De ingekomen stukken worden verder voor kennisgeving aangenomen. 
 
6. Rondvraag 
 
Mevrouw SMITH vraagt of er duidelijkheid is over financiering van de coach van de Landelijke Federatie 
Belangenvereniging (LFB), die op 4 oktober een presentatie heeft gehouden. Zo niet dan willen Chris-
tenUnie en Groenlinks bij de begrotingsbehandeling hiervoor aandacht vragen. 
 
Mevrouw HAARSMA zegt toe dit onmiddellijk uit te zoeken. 
 
Mevrouw MASTWIJK vraagt hoe het staat met de ontwikkelingen rond I2D. 
 
Mevrouw HAARSMA antwoordt dat het proces van samenvoeging goed gaat. De staten krijgen voor 
begin volgende week een uitvoerige brief over de voortgang ter zake. 
 
7. IPO-aangelegenheden 
 
Van de gelegenheid tot het stellen van vragen en het maken van opmerkingen over IPO-aangelegen-
heden wordt geen gebruikgemaakt. 
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8. Brief van 5 oktober 2006, van het college van gedeputeerde staten, kenmerk 
40/5.2/2006011335, over de Bestuursrapportage 2006-II (achtsmaandsrapportage) 

 
De brief wordt voor kennisgeving aangenomen. 
 
9. Statenstuk 2006-244; Nota van aanbieding Begroting 2007 
 
De heer BEERDA is blij met de aanbiedingsbrief, met daarin een oplossing van het probleem van de 
vrijval. 
De stimulerende marktkortingen op bladzijde 170, inclusief het rijtje kleinere zaken, doen de vraag rijzen 
naar de last van de administratieve lasten bij de grotere organisaties. Bestaat daar zicht op? 
De kengetallen zijn soms ambitieus en zeer nauwkeurig, terwijl de argumentatie voor gelijkblijvende of 
toenemende getallen vaak onduidelijk blijft. Hoe wordt in het algemeen tot deze kengetallen gekomen? 
Op bladzijde 202 gaat het over de vraagsturing die vooral bij Kunst & Cultuur Drenthe moet plaatsvin-
den. De projectcoördinator bij CBK Drenthe (Centrum Beeldende Kunst) gaat echter gewoon aan de 
slag zonder vraagsturing. Hoe valt dit verschil te verklaren? 
De term pilot wordt te pas en te onpas gebruikt. Deze kortstondige projecten om oplossingen te zoeken, 
lijken soms een eigen leven te leiden. Hoe gaat het college met de pilots om? 
 
Mevrouw MASTWIJK merkt op dat de begroting goede zaken in petto heeft voor de provincie Drenthe. 
De begroting kan in grote lijnen onderschreven worden, ondanks een gebrek aan (uitgebreide) toelich-
ting en argumentatie in de begroting. 
Op bladzijde 167 staat bij Ontwikkeling en knelpunten dat er op onderdelen sprake is van vertraging in 
de uitvoering. Welke vertraging en op welke onderdelen is echter onbekend. 
Op bladzijde 169 staat dat de administratieve lasten voor de kleine organisaties verminderd zijn. Dit lijkt 
echter voorbarig omdat het wachten is op de evaluatie van de ASV (Algemene subsidieverordening). 
Kan de gedeputeerde dit met enige voorbeelden toelichten? De vraag is tevens of de kleine en identi-
teitgebonden organisaties de verwachte bedragen kunnen inleveren. Kan de gedeputeerde onderbou-
wen dat de verwachte omslag niet tot een kaalslag leidt? 
Op de bladzijden 183 en 184 wordt als een donderslag bij heldere hemel een Care Capitol woondorp 
Hunze opgevoerd. Een dergelijk initiatief wordt overigens niet van de hand gewezen. Een cure and care 
valley met aansluiting op de bestaande bebouwing en initiatieven ligt echter meer voor de hand. Kan de 
gedeputeerde uitleggen waar dit el dorado voor pensionado's vandaan komt? 
Ook de opmerkingen in de begroting over verkenning en verbetering uitstraling A28-A37 zijn mager 
beargumenteerd. Gaat het college zich bemoeien met geluidsschermen en aanverwante zaken? 
 
De heer ROELES vraagt aandacht voor de ombuigingen en de stimulerende marktkortingen. Bij de klei-
ne instellingen lopen die in tegenstelling tot bij de grote organisaties niet volgens afspraak. Dat betekent 
een forse inhaalslag in het jaar 2007, net voor de fikse omslag van het jaar 2008. Wat is hiervan de 
oorzaak? 
Op bladzijde 177 wordt bij Werken en leren verwezen naar programmaonderdeel 37107 op bladzijde 
153. De onderbouwing hierbij is echter ronduit vaag. 
 
Mevrouw SMITH merkt op dat de begroting is onderverdeeld in doelstellingen, indicatoren en beleids-
voornemens. Dat is helder, duidelijk en compleet. Over 2005 kent Mensen in het middelpunt gelukkig 
weinig niet-bestede middelen 
De opmerking van de heer Roeles over de ombuigingen op bladzijde 170 wordt onderschreven. Op 
bladzijde 173 worden wat cijfers en streefwaarden gemist. Op bladzijde 187 worden bij beeldvorming en 
vrijwilligerswerk de indicatoren en dergelijke gemist. Die moeten echter samen met de Begroting 2007 
worden vastgesteld. 
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Op bladzijde 178 staat dat de Onderwijsmonitor in elf gemeenten wordt ingezet. Waarom niet in alle 
twaalf? Op bladzijden 199 en 201 worden enige streefwaarden gemist, wat waarschijnlijk te maken heeft 
met het komende onderzoek naar de culturele infrastructuur. 
Ook op bladzijde 104, over de festivals, worden veel gegevens gemist. 
 
De heer WENDT heeft waardering voor de begroting, inclusief het systeem van subdoelen, indicatoren, 
streefwaarden en nulmetingen. 
Op bladzijde 167 is op onderdelen sprake van enige vertraging. Onduidelijk is of de oorzaak wellicht te 
vinden is op de bladzijden 202 en 203, waar over de samenwerking tussen de lokale en provinciale 
culturele organisaties en voorzieningen staat dat onderzoek niet wordt afgerond en de streefwaarden 
niet kunnen worden bepaald. Wordt dit project stopgezet? 
Op de bladzijden 169 en 170 wordt ingegaan op de administratieve lasten en de marktwerking voor de 
kleine en grote instellingen. Wat is de werkelijke stand van zaken? De berichten daarover zijn overwe-
gend positief. Wat is hierop de visie van het college? Onduidelijk is waarom bij sommige beleidsdoelstel-
lingen groeipercentages genoemd worden en bij andere doelstellingen niet. Waarom is het college er 
bijvoorbeeld tevreden mee als op de lange termijn slechts 30% van de bevolking lid is van een biblio-
theek? 
Van de in het verleden aangekondigde sportnota is niet veel terug te vinden, evenals van de voor het 
jaar 2006 geplande beleidsnotitie vrijwilligerswerk en de notitie over de Noordelijke onderwijsagenda. 
Waarom is het voorstel voor het Huis van de Drentse taal naar 2007 verschoven? 
 
Mevrouw NIEUWENHUIZEN heeft nog nooit een begroting met zo veel schema's gezien. In vergelijking 
met de begroting van vorig jaar vallen er bij de indicatoren en doelen soms onderdelen zonder verkla-
ring weg. Is hierbij sprake van beleidswijziging? De begroting wordt toch vastgesteld op grond van de 
beleidsnota's 2005-2008? 
In de Begroting 2007 worden voor het jaar 2006 getallen en resultaten genoemd, zonder een vergelij-
king met de oorspronkelijke streefwaarde. De waardering van die streefwaarde is daardoor onduidelijk. 
Op bladzijde 173 ontbreekt jammer genoeg informatie over de streefwaarde bij de wachttijden in de 
jeugdzorg. Dit is toch een belangrijk maatschappelijk probleem? 
Bij het programma Werken en leren op bladzijde 178 staat bij beeldvorming dat nulmeting en streef-
waarden nog steeds niet zijn bepaald. Het gaat hier echter om kwetsbare groepen in de maatschappij, 
waaronder de gehandicapten. 
Op bladzijde 189 blijkt uit de streefwaarde een verdriedubbeling van de klachten over discriminatie. 
Waarop is dat gebaseerd, zeker nu het anti-discriminatiebureau is opgeheven? Worden deze klachten 
wel behandeld? Er is sprake van een nieuwe laagdrempelige meldstructuur. 
Over het grote publiek staat dat de actieve en passieve cultuurdeelname van de Drentse bevolking twee 
keer per jaar wordt gemeten. De actieve kunstbeoefening stond in 2002-2003 op 9,9% en in de jaren 
2004-2005 maar liefst op 53%. Waarop berust deze enorme toename? 
 
Mevrouw HAARSMA merkt op dat gestreefd is naar een overzichtelijke, heldere en duidelijke begroting. 
De stimulerende marktkorting is opgelegd aan de organisaties die meer dan twee ton van de provincie 
ontvangen. Overleg met de diverse instellingen in het kader van de jaarlijkse budgetinstellingen maakt 
duidelijk dat het op andere wijze geld genereren geen probleem is. De organisaties en instellingen kla-
gen niet, maar zien het juist als een kans. 
De Care Capitol in het Hunzegebied is geen pilot, maar een onderdeel van de samenwerking met de 
gemeenten waarbij deze mogelijkheid wordt onderzocht. Tijdens het laatste werkatelier is een vervolg in 
februari 2007 afgesproken. Daarbij wordt het idee van een Care Capitol verder ingevuld. Het college is 
bezig met een notitie over wonen, welzijn en zorg, inclusief aandacht aan het idee van een Care Capitol. 
De aangekondigde sportnota zal begin november in het college worden behandeld. Om Drenthe in be-
weging te krijgen zal daarnaast een PR-moment worden aangewezen. De provinciale onderwijsnota is 
in concept aan de staten voorgelegd. Overleg met het veld heeft tot constructieve resultaten geleid, die 
momenteel worden verwerkt. Vermoedelijk zal deze nota in januari 2007 gereedkomen. 
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De angst voor kaalslag bij de kleine organisaties en instellingen als gevolg van de stimulerende markt-
korting lijkt ongegrond. Er is geen informatie dat die ter ziele zijn gegaan of dreigen te gaan. 
 
Mevrouw MASTWIJK merkt op dat kleine organisaties heel veel moeite hebben om projecten te schrij-
ven, ondanks de hulp van STAMM en RPCP (Regionaal Patiënten- en Consumentenplatform). Dat moet 
goed in de gaten worden gehouden. 
 
Mevrouw SMITH vraagt om voorbeelden. 
 
De heer BEERDA kent geen voorbeelden. 
 
De heer ROELES kent ook geen voorbeelden. 
 
Mevrouw MASTWIJK wijst op een project van de ouderenbonden met STAMM om vrijwilligers te stimu-
leren voor € 11.000,-- dat volgens de ASV op niet meer dan € 5.000,-- kan rekenen. 
 
Mevrouw SMITH merkt op dat dit niet aan de ASV ligt. 
 
Mevrouw MASTWIJK legt uit dat daarin een limiet voor € 5.000,-- is opgenomen. 
 
De heer HEMSTEEDE denkt dat hier een wijzigingsvoorstel oplossing kan bieden. 
 
Mevrouw MASTWIJK wacht de evaluatie van de ASV af. 
 
Mevrouw PANNEKOEK vestigt in dit verband haar hoop op de nieuwe nota over vrijwilligerswerk en 
mantelzorg. 
 
Mevrouw SMITH weet dat die nota nog deze collegeperiode verschijnt. De coach bij LFB Onderling 
Sterk krijgt echter reeds per 1 januari ontslag wegens geldgebrek. 
 
Mevrouw HAARSMA bevestigt de komst van de nota over wonen, welzijn en zorg. Daarin wordt dit as-
pect meegenomen. STAMM en Zorgbelang Drenthe zijn daar actief mee bezig. Eind dit jaar, begin vol-
gend jaar, verschijnt de evaluatie van Mensen in het middelpunt. 
Het gebrek aan streefwaarden bij de jeugdzorg is een gevolg van onder andere het komende nieuwe 
programma Werk in uitvoering. De termijnen van indiening van gegevens voor de begroting lopen niet 
parallel met die voor VWS. Doen wat werkt, is een categorie die niet onder de jeugdzorgcijfers valt. 
Drenthe heeft wel degelijk anti-discriminatiebureaus. Die komen straks via I2D bij STAMM terecht. Het 
ministerie van Justitie geeft provincies en gemeenten geld om een provinciedekkende voorziening te 
realiseren. Bij de komende promotie van een en ander is rekening gehouden met een stijging van het 
aantal meldingen. 
 
De heer ROELES herhaalt de vraag naar de verwachting bij de realisatie van de ombuigingen en de 
stimulerende marktkortingen. 
 
Mevrouw HAARSMA merkt op dat de bezuinigingen in de vorm van de stimulerende marktkortingen op 
schema liggen. 
 
De heer ROELES haalt dat niet uit een vergelijking van de prestaties met de plannen in de nota Mensen 
in het middelpunt. 
 
Mevrouw HAARSMA herhaalt dat de bezuinigingen op schema liggen. Toegezegd wordt om dit uit te 
zoeken. 
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De heer WEGGEMANS beaamt dat de vraagsturing bij de cultuureducatie als doel is geformuleerd. Die 
is bij het CBK Drenthe echter door de staten niet als doel geformuleerd. Bij cultuureducatie moeten de 
scholen een actieve rol spelen met schoolwerkplannen en dergelijke. Die worden echter minder bedeeld 
met bijvoorbeeld de aanbodgerichte menu's van Kunst & Cultuur Drenthe. De worsteling is om het op 
zich goedlopende werk van deze organisatie te veranderen met het oog op de wijzigingen in het jaar 
2009. De eerstelijnsorganisaties verrichten ook cultuureducatie in de scholen. Er wordt te veel gecon-
curreerd op aanbod in o.a. bedragen per uren in het onderwijs. Momenteel is er ook het gevaar voor 
overvoering van de scholen bij de cultuureducatie met Scala, ICO (Instituut voor Creatief Onderwijs), 
Kunst & Cultuur Drenthe, het Drents Plateau, CBK Drenthe, het Drents Archief en het Drents Museum. 
Lastig hierbij is dat de provincie bij inzet van het beleid heeft gekozen voor de niet altijd enthousiaste 
gemeenten als partners. De provincie heeft nu de aandacht verlegd naar de scholen, die per leerling 
€ 10,90 ontvangen voor cultuureducatie naar eigen inzicht. De toekomst laat hopelijk zien dat  
Kunst & Cultuur Drenthe meedenkt met het aanbod en dat de scholen komen tot meer samenhang met 
de eerstelijnsorganisaties. 
 
De heer BEERDA vraagt of de vraag van de scholen centraal moet staan. 
 
De heer WEGGEMANS antwoordt dat de scholen veel verder zouden moeten zijn met het opnemen van 
cultuureducatie in het onderwijs. De aanbieders zeggen echter dat de scholen het niet kunnen. De aan-
vankelijke hoop van de provincie op een actieve rol van de gemeente bij de scholen is ook nog niet uit-
gekomen. Het werk is overigens gericht op het schooljaar dat begint per september 2007. Voor het ver-
standig inzetten van het geld is de hulp van de scholen nodig. De eerste verantwoordelijkheid voor de 
provincie daarbij is het vergroten van het draagvlak bij Kunst & Cultuur Drenthe voor de nieuwe aanpak. 
Bij Scala in Meppel heeft de provincie in een bijeenkomst samen met het onderwijs en de eerstelijnsor-
ganisaties daartoe een eerste stap gezet. 
 
De heer HEMSTEEDE merkt op dat maatwerk en vraagsturing duurder is dan het neerzetten van één 
toneelstuk dat alle scholen naar wens kunnen afnemen. 
 
De heer WEGGEMANS wijst erop dat het huidige werk van Kunst & Cultuur Drenthe met bijvoorbeeld 
toneelstukken niet onder druk staat. Wel moet een meer open werving toegestaan worden. Jeugdthea-
ter is inmiddels een markt geworden. Voor de eerstelijnsorganisaties is een taak weggelegd om samen 
met de scholen de cultuureducatie verder te brengen naar leraar en kinderen. 
 
De heer HEMSTEEDE begrijpt dat de provincie de vraag van de scholen wil stimuleren. Bij het CBK 
Drenthe wordt gewerkt met vastgestelde doelen. Daarbij moet toch ook sprake zijn van vraag bij de 
gemeente? De doelen met aantallen ontwerpsubsidies en schetsontwerpen zijn toch sterk aanbodge-
richt? 
 
De heer WEGGEMANS antwoordt dat deze taken van het CBK Drenthe weinig met cultuureducatie te 
maken hebben en daarom meer aanbodgericht zijn. Het gaat om het bedienen van kunstenaars als die 
goede projecten hebben. 
 
De heer HEMSTEEDE vraagt of de vraagsturing geldt voor cultuureducatie. 
 
De heer WEGGEMANS wijst erop dat het CBK Drenthe geen geld geeft als er geen fatsoenlijk ontwerp 
is ingediend. De stimulering van cultuureducatie door de provincie zal veranderen. Dat moet echter be-
klijven in het onderwijs. De gemeente Hoogeveen is daarbij een goed voorbeeld, inclusief samenwer-
king met het theater en de bibliotheek. 
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Mevrouw PANNEKOEK hoort in het verhaal van de gedeputeerde dat de provincie in het cultuureduca-
tieprogramma de rol van Kunst & Cultuur Drenthe wil veranderen van die van aanbieder van pro-
gramma's in die van makelaar. In Gelderland lijkt die omslag met Edu-art succesvol te zijn gemaakt. 
 
De heer WEGGEMANS beaamt dat dit de bedoeling is. 
De kleine organisaties en instellingen hebben in december 2005 een brief ontvangen over de admini-
stratieve lasten en de waarderingssubsidie. De provincie is bekend met de vraag van instellingen wat zij 
moeten aanleveren in het kader van de ASV voordat het geld beschikbaar komt. Voor de reguliere 
waarderingssubsidie hoeft echter niet veel meer te gebeuren. De instellingen zijn daarover dan ook 
tevreden. De eerste resultaten van de evaluatie van de ASV komen overigens reeds binnen. 
 
Mevrouw MASTWIJK blijft de opmerkingen op bladzijde 169 voorbarig vinden. De evaluatie is er immers 
nog niet. 
 
Mevrouw PANNEKOEK denkt dat die opmerkingen slaan op het door de vorige gedeputeerde, de heer 
Schaap, in december 2005 ingestelde korte traject voor kleine instellingen met eenmalige subsidies. 
 
De heer WEGGEMANS beaamt dat die algemene wens toen is gehonoreerd. Ook dit punt wordt in de 
evaluatie meegenomen. 
Bij de A28-A37 zal de provincie geen gerichte campagne voeren. 
Het is onbekend waarom de festivals op pm staan. In 2006 zijn er zes festivals georganiseerd. Dat kun-
nen er ook meer worden. De festivalcoördinator blijft druk bezig. 
Dat sommige bedragen in de schema's ophouden in het jaar 2008 heeft van doen met het formele einde 
van de rijksgelden voor de huidige periode en de discussie in de Tweede Kamer over de cultuurnota 
voor de nieuwe periode, vanaf het jaar 2009. Met de nieuwe programma's komt het Rijk met nieuwe 
bedragen, die ook groter kunnen zijn. 
De grote toename in actieve kunstbeoefening van de Drentse bevolking zal een gevolg zijn van de ver-
schillende gehanteerde maatstaven. De eerstelijnsorganisaties bij cultuureducatie zeggen overigens 
veel moeite te hebben om de gemeenten te overtuigen om geld voor topamateurs vrij te maken. 
 
TWEEDE TERMIJN 
 
De heer BEERDA stelt vast dat de algemene vraag naar de gemiste onderbouwing van streefgetallen 
uitblijft. Misschien moet daarop nader worden ingegaan bij behandeling van de voorjaarsnota. 
Het antwoord van de gedeputeerde over de verwachte vraagsturing bij de cultuureducatie is niet duide-
lijk. De staten doen er goed aan om dit punt te blijven volgen. Het is immers de vraag of het onderwijs 
de regie moet voeren bij het bepalen van de vraag. De methode die Gelderland volgt kan daarbij wellicht 
uitkomst bieden. 
 
Mevrouw SMITH herhaalt de vraag naar de onderwijsmonitor. 
 
Mevrouw NIEUWENHUIZEN veronderstelt dat de verwachte toename van het aantal klachten over dis-
criminatie samenhangt met de gelden die het Rijk geeft voor het creëren van voorzieningen. Heeft het 
Rijk onderzoek gedaan naar de verwachte stijging? Als het programma Werk in uitvoering klaar is, moet 
dat in de begroting ingevuld kunnen worden. 
 
Mevrouw HAARSMA weet dat elf gemeenten actief betrokken zijn bij de onderwijsmonitor. De gemeente 
Tynaarlo is dat niet als gevolg van de historische ontwikkeling. Er worden echter pogingen gedaan om 
Tynaarlo erbij te betrekken. 
De streefwaarde bij de geïndiceerde jeugdzorg is nul, namelijk dat in het jaar 2008 de wachtlijsten zijn 
verdwenen. 
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De heer WEGGEMANS legt uit dat de festivals in de cultuurnota alleen voor de jaren 2005 en 2006 zijn 
ingevuld. Dat wordt veranderd, zodat ook de jaren 2007, 2008 en misschien 2009 worden ingevuld. 
 
De VOORZITTER stelt vast dat het statenstuk voldoende is besproken. 
 
10. Sluiting 
 
De VOORZITTER sluit om 15.50 uur de vergadering. 
 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Cultuur en Welzijn van 29 november 2006. 
 
 
 
 
           ,voorzitter 
 
 
           ,griffier 
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4 Mevrouw HAARSMA zegt toe onmiddellijk uit te zoeken wat de stand van zaken is bij de finan-

ciering van de coach van de Landelijke Federatie Belangenvereniging (LFB). 
 
7 Mevrouw HAARSMA zeg toe uit te zoeken of de prestaties bij de stimulerende marktkorting 

achterblijven bij de plannen in de nota Mensen in het middelpunt. 
 
 



Lijst van toezeggingen Statencommissie Cultuur en Welzijn 
(tot en met vergadering van 18 oktober 2006 bijgewerkt) 

 
 
 
Nr 

 
Datum 
toezegging 
 

 
Korte termijn (binnen 3 maanden) 
 

 
Afdoening
 

 

√

1. 24-05-2006 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe de volgende commissievergade- 
ring meer informatie te zullen verschaffen over de 933 klachten  
en meldingen over de gezondheidszorg bij het IKG. 

  

2. 05-07-2006 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe om op het vlak van het  
antidiscriminatiebureau de zaken voor 1 januari 2007 rond te  
krijgen. De commissie wordt van alle stappen op de hoogte  
gehouden. 

  

3. 13-09-2006 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe bij het RPCP te informeren naar  
de financiering van de coaching bij de LFB. 

  

4. 18-10-2006 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe onmiddellijk uit te zoeken wat de  
stand van zaken is bij de financiering van de coach van de  
Landelijke Federatie Belangenvereniging (LFB). 

  

5. 18-10-2006 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zeg toe uit te zoeken of de prestaties bij  
de stimulerende marktkorting achterblijven bij de plannen in de  
nota Mensen in het middelpunt. 

  

6. 12-04-2006 
SC CW 

De heer WEGGEMANS zegt toe de resultaten van het overleg  
met de gemeenten over de vraag of zij behoefte hebben aan  
een provinciale museumnota aan de commissie kenbaar te  
maken. 

  

7. 05-07-2006 
SC CW 

De heer WEGGEMANS zegt toe een overzicht te verstrekken  
van wat de laatste subsidierondes bij het Actieplan  
cultuurbereik hebben opgeleverd. 

  

8. 13-09-2006 
SC CW 

De heer WEGGEMANS zegt toe de staten te zullen informeren  
over het oordeel van het CvdM over de Omroepnota "Goed  
bekeken!” 

  

9. 04-10-2006 
PS 

De heer WEGGEMANS zegt toe te willen onderzoeken of het  
mogelijk is tot 2010 uit provinciale middelen de ondertiteling  
van nieuwsprogramma's te bekostigen. Indien dit tegen een  
bescheiden bedrag kan, wil hij dit via een begrotingswijziging  
regelen. 

  

10. 04-10-2006 
PS 

De heer WEGGEMANS zegt toe de door de heer Sluiter  
geopperde mogelijkheid om de Stichting Welzijn Doven  
Drenthe een aanvullend subsidie te verstrekken, waarmee zij  
ondertiteling bij de omroep kan regelen, te zullen onderzoeken. 

  

   
Lange termijn 
 

  

1. 23-02-2005 
SC CW 

De heer SCHAAP zegt toe de Drentse taalinstellingen te  
vragen om een bedrijfsplan voor samengaan op te stellen,  
inclusief huisvesting, frictiekosten en een totaal financieel  

01-10-2006 √ 



overzicht. Vervolgens wordt het gesprek aangegaan met de  
instellingen of er extra geld bij moet. 

2 19-10-2005 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe, in reactie op het Uitvoerings- 
programma jeugdzorg dat er een overzicht komt waarom  
bepaalde subsidies afgewezen worden. 

17-05-2006  

3. 05-07-2006 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe dat het huidige college gaat  
proberen om het diversiteitsbeleid op de rails te krijgen.  

  

4. 05-07-2006 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe de commissie van alle stappen  
op de hoogte te brengen omtrent veranderingen in de subsidie  
aan I2D. 

 √ 

5. 13-09-2006 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe de commissie op de hoogte te  
zullen houden van de ontwikkelingen en eventuele beleids- 
aanpassingen op het terrein van de jeugdzorg. 

  

6. 24-05-2006 
SC CW 

De heer WEGGEMANS zegt toe op de consulent voor onder- 
steuning van koren en orkesten terug te komen in de  
gesprekken met Kunst & Cultuur Drenthe over het jaar 2007. 

  

   
Moties 
 

  

1. 14-06-2006 
PS 

PS spreken uit dat het noodzakelijk is om met een bedrag van 
€ 150.000,-- de plannen van K&C te ondersteunen voor een 
periode van drie jaar, te weten 2007, 2008 en 2009 en dit 
bedrag te dekken uit de vrije ruimte voor 2006, met een 
jaarlijkse evaluatie van de gehouden uitmarkten. 

  

 


